

قطعة	ذراع مربع
1 تلول المصابين قبله القطعة الأولى والطريق شرقا طريق مع ارض عثمان افندي النشاشيبي غربا ارض وقف تميم وشمالا طريق	2981
1 سورفي ارض شيخ بدر قبله طريق شرقا كذا شمالا دار المجانين غربا طريق عين كارم	4265
1 == وباب الساهره قبله طريق الشوسه الموصله لريحا شرقا طريق شمالا كذا غربا كذا	2779
1 تلول المصابين قبله ارض اولاد قطنيه وشركاه شرقا طريق الجديدة شمالا طريق غربا ارض الحاج علي افندي نمر	334
1 مأمن الله قبله وغربا زقاق غير نافذ شمالا الطريق العمومية شرقا مقبرة=	340

يعلن ان الخمسة قطع المبينة حدودها ومساحتها اعلاه، العائدة الى البلدية مطروحة لموقع المزايده. وتقرر تعيين مدة المزايده شهر واحد اعتبارا من تاريخه ادناه. وبعده يصير سحب القرار داه وتعليقها مدة اسبوع. فكل من يرغب ان يزيد ، يلزم منه ان يراجع الدائرة البلدية. على ان يقدم كفيل مالي او الديسبوزيتو المقترضية نظاما. ولاجل ان يكون معلوما اقتضى اذاعة الكيفية في 6 كانون ثاني 326.

علي

	Piece	Square arms lenght
Tulûl al-Masâbin the first piece and the eastern road that meets Othmân Effendi al-Nashâshîbî's land from the west and Tamîm Waqf from the north	1	2981
A wall in Shaykh Badir land, with a road in the east and the psychiatric home on the north of 'Ayn Kârim road	1	4265
== Bâb al-Sâhira, with the carriage road that leads to Jericho in the east and another northern and western roads	1	2779
Tulûl al-Masâbin, with Qataniyya and partners land on the east, the new road in the north, and Hâj Alî Effendi Nimir land in the west	1	334
Maman Allah, with a deadend road in the west and the public road in the east, as well as a cemetery=	1	340

We announce that the five mentioned pieces of land with their defined spaces and borders, and which belong to the municipality, are proposed for public bid. The time of the bid has been set at one month starting from the date mentioned below; after that the decision will be drawn up and hung up for one week. Those who wish to enter the bid should contact the municipal department, and bring a financial guarantee and a deposit as required by the procedures. In order for this to be known, these directions were published on the 6th of Kânûn Thâni (1)326 (19th of January 1911).

[1 signature]